



يوسف السعد

AHLEIA – الكويت

## يعكس قوتها التنافسية وتعاملها مع شركات إعادة

### ستاندرد آند بورز تثبيت تصنيف «الأهلية للتأمين» عند (A-)

تثبتت وكالة ستاندرد آند بورز تصنيفها للقوة المالية للشركة الأهلية للتأمين الكويتية AHLEIA عند (A-) مع تعديل النظرة المستقبلية من «مستقرة» الى «سلبية».

وقالت الشركة ان تثبيت التصنيف يعكس قوتها المالية وقدرتها على الوفاء بالتزاماتها المالية المتداولة. وأضاف: «ان التصنيف يعكس أيضاً اللمة الجيدة عن أعمالنا كما يتيح لنا موقفاً تنافسياً قوياً وفرصاً جيدة وكذلك في التعامل مع المؤسسات المالية وشركات إعادة التأمين المحلية».

من جهتها قالت الوكالة انه في عام ٢٠١٧ ارتفع إجمالي الأقساط المكتتبة من أعمال إعادة التأمين بالشركة بنسبة ١٩ في المئة وارتفع إجمالي الأقساط المكتتبة داخلياً بنحو ١٤ في المئة عن عام ٢٠١٦.

وفي الوقت نفسه، طبقاً لتقرير الوكالة، ظلت كفاية رأس المال المعدلة حسب المخاطر على مستوى ثقة "AA" مع توقع تحسن كفاية رأس المال الى مستويات قوية للغاية بوجود مصدات رأسمالية كافية عند مستوى "AAA" خلال العامين المقبلين.

يذكر ان الرئيس التنفيذي للشركة هو السيد يوسف السعد.

## Al Ahleia Insurance Company reflects its competitive strength in premiums written from reinsurance business :

Standard & Poor's has set its rating for the financial strength of Al Ahleia Insurance Company at ( A- ) with a revised outlook from stable to negative.

The company said its rating reflects its financial strength and ability to meet its financial obligations.

He added that the rating also reflects the good picture of our business and gives us a strong competitive position and good opportunities as well as dealing with financial institutions and local reinsurance companies.

For its part, the agency said that in 2017 the total premiums written from the reinsurance business of the company increased by 19 percent and the increase in total premiums registered internally by about 14 percent from 2016.

At the same time, according to the agency report, the adequacy of the risk-adjusted capital remained at the "AA" level with the expectation of improving capital adequacy to very strong levels with adequate capital buffers at "AAA" over the next two years.